
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 14. september 2015

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MOF alm. del

Spørgsmål 148
Blev NaturErhvervstyrelsen i forbindelse med indførelsen af koncentrations-
reglerne i 2012, gjort opmærksom på, at en omgåelse af reglerne om kvote-
koncentration kunne ske?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maria Reumert Gjerding (EL).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Maria.Gjerding@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand

1/1

Miljø- og Fødevareudvalget 2014-15 (2. samling)
MOF Alm.del  Spørgsmål 148
Offentligt


